
  
 
 

Sammanträdesprotokoll 

Vetlanda Ungdomsråd 
Sammanträdesdatum 
2024-02-29 

Vetlanda Ungdomsråd 
 

Plats och tid Vattenverket 12.00 till 14.00 
 

Närvarande/beslutande Theodor Wätterbo, Withalaskolan Ordförande 
Moa Hedqvist Withalaskolan (justerare) 
Ben Bjurenholt, Vetlanda friskolan 
Tias Lerager , Withalaskolan 
Stina Lindgren, ordförande, Withalaskolan 

Tjänstgörande ersättare 

 

Frånvarande Alma Lidehorn, Vetlanda friskolan 
Birgit Blix, Vetlanda friskolan 
Adrian Borg, Landsbro skola 
Ida Lidehorn, Landsbro skola 
Kevin Svensson, Landsbro skola 
Nellie Svensson, Landsbro skola 

Övriga deltagare 
ersättare 

Övriga ersättare 

Övriga deltagare 
tjänstepersoner 

Anders Dahlén, Erik Persson, Glenh Zachrisson (från 12.24), Johanna 
Andersson (punkt 2), Elin Bexeil (punkt 2) 

 

  

Frågor    

  
1. Mötet öppnas och upprop 

Stina Lindgren öppnar mötet och upprop genomförs. Landsbro borta på grund av prao. ’ 
 
Dagordningen gås igenom. Några övriga punkter lyfts som förs till dagordningen.  

  

2. Landsbygdsveckan 2024 Vetlanda  
Elin Bexell Landsbyggsutvecklare besöker ungdomsrådet. Veckan 37 planeras 2024 års 
veckan. Elin undrar om ungdomsrådet vill samarbeta kring veckan. Elin föreslår ett 
samarbete kring föreläsning med Theresia Sandahl. Ungdomsrådet är intresserade. 
Fortsätter dialogen med Elin. Eventuellt bjuda in Theresia till ett möte med ungdomsrådet.  
 

3. Vetlandafesten 
Johanna Andersson från Kultur- och fritidsförvaltningen kommer till ungdomsrådet. Roligt 
att ungdomsrådet hade inflytande kring bokningen kring rappartisten Sally Boy.   
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Moa undrar om Tik Tokprofilen svaret. Johanna har inte tagit någon kontakt. Hon ska göra 
det.  

Johanna undrar om ungdomsrådet vill ha ett tält. Ungdomsrådet vill ha ett tält. Glenh 
Zachrisson bokar plats i E-tjänst.  

Johanna återkopplar att hon jobbat vidare med aktiviteter i apoteksparken. Mycket 
aktiviteter bokade.  

Johanna frågar hur kommunens information om Vetlandafesten når ungdomarna. Dialog om 
detta. Affischer på skolan ett sätt. Då kan ungdomar ta bild och skicka via tillexempel Snapp. 
Veckobrev på skolan är också ett bra sätt. Mentorer läser upp.   

4. Planera för vad vi skall göra på Vetlandafesten  
- Ett hjul som barn kan snurra på. Stannar på en fråga som man ska svara på. T ex Vad 

saknar du i Vetlanda? Vinner ett pris.  
- Vad ska ungdomsrådet göra/arrangera? 
- Vilka frågor ska ungdomsrådet driva i Vetlanda?  
- Beslut att använda 8 april för att planera innehållet i montern mellan 11-12.  
- Trycka upp T-shirt  
 

5.  8 april extramöte med Julia Kronlind andre vise talman från riksdagen.  
Tid 10.00-11.00 på Fritidsgården Vattenverket. Även landshövdingen.  
 

6. Övriga frågor  

- Workshop Berättelsen om Vetlanda. Anders Dahlén frågar om ungdomsrådet vill genomföra 
en workshop vid nästa möte 26 mars. Dialog om syftet. Beslut: att genomföra workshop 
under 1 timme. Ska också hjälpa ungdomsrådet att jobba fram grund till sin logotype.  
 

- Suicid preventionsveckan – fråga om ungdomsrådet vill vara medarrangör vid föreläsning 
för skolelever. Beslut: Ja.  
 

- Simklubbens träningstider. Stina Lindgren har fått fråga från två ungdomar som simtränar 
om ungdomsrådet kan påverka vilka träningstider de får i simhallen. Just nu tränar de kl. 20-
22. Dialog hur man tar frågan vidare. Stina pratar vidare med simsällskapet.  

  
- Busstider – dialog om hur ungdomsrådet kan påverka planeringen av busstiderna. En viktig 

fråga. Hur görs planeringen? Kan ungdomar påverka? Ungdomsrådet vill engagera sig i den 
frågan. Beslut: Jobba vidare med frågan. Bjuda in kommunens skolskjutsplanerare för att få 
hjälp att fundera kring dels Vetlandafesten dels hur man kan påverka länstrafiken.   

Underskrifter 

Sekreterare 

 

 

Ordförande 

Anders Dahlén 

 

 Stina Lindgren  
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